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Panie Przewodniczący!

Wysoka Rado!

Przedkładam sprawozdanie Nr 0057.9.2011 z prac Burmistrza Barlinka za okres od

dnia 21 września 2011r. do dnia 18 października 2011r..

W tym czasie odbyły się 4 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i

rozpatrzono następujące sprawy:

I.    W zakresie spraw finansowych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS w Barlinku w sprawie zajęcia

stanowiska dotyczącego umorzenia osobie fizycznej w całości należności

wypłaconych świadczeń alimentacyjnych w wysokości 510,32 zł wraz z ustawowymi

odsetkami i kosztami upomnienia w wysokości 8,80 zł. Burmistrz wyraził zgodę na

powyższe.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Uniwersytetu III Wieku z prośbą o
dofinansowanie organizacji spotkania Członków Uniwersytetu. Burmistrz przyznał

kwotę 200,00 zł na powyższy cel.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PZHGP Sekcja Barlinek z prośbą o
dofinansowanie imprezy związkowej zakończenia sezonu lotowego 2011. Burmistrz

na powyższy cel przyznał kwotę 100,00 zł.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem dot. wystąpienia do Wojewody ze

stanowiskiem w sprawie interpretacji Ministra Finansów w zakresie niezabezpieczeni

w pełnej wysokości środków z budżetu państwa na wypłaty zasiłków stałych i

opłacanie składek na ubezpieczenie zdrowotne. Burmistrz postanowił wystąpić do

Wojewody w przedmiotowej sprawie.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Dziedzice o dofinansowanie

zakupu 2 zestawów biesiadnych dla Sołectwa w kwocie 580,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego. Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek, gdyż
wnioskowany zakup i kwota nie zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011

rok.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko w sprawie

dofinansowania organizacji corocznej akcji „Sprzątanie Świata” w Sołectwie w

kwocie 100,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył

wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu

Sołeckim na 2011 rok.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko w sprawie

dofinansowania organizacji festynu z okazji „Święta Pieczonego Ziemniaka” w

kwocie 100,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył

wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu

Sołeckim na 2011 rok.
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8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko w sprawie

dofinansowania organizacji „Dnia Seniora” dla najstarszych mieszkańców w kwocie

300,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek,

gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na

2011 rok.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno o dofinansowanie

organizacji „Święta Pieczonego Ziemniaka” w kwocie 200,00 zł w ramach Funduszu

Sołeckiego”. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i

kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011 rok.

10. Burmistrz Barlinka przedstawił wniosek Sołectwa Dziedzice o dofinansowanie

organizacji „Święta Pieczonego Ziemniaka” w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie

500,00 zł.   Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek, gdyż
wnioskowany zakup i kwota nie zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2011

rok.

II.    W zakresie spraw inwestycyjnych:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. projektu „Budowa ścieżki rowerowej z

Barlinka do Krzynki” odnośnie możliwości wykorzystania 16.000,00 zł (75%

dofinansowania) na dodatkową promocję projektu. Burmistrz zobowiązał RI  przy

współpracy z BOK i CIT do wykonania dodatkowych działań promocyjnych.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał  się ze sprawą  dot. programu NFOŚiGW pozwalającego

na sfinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz podłączeń do

budynków kanalizacji sanitarnej.  Burmistrz polecił RGM podjąć działania przy

pomocy PW-K „Płonia” w zakresie zbilansowania terenów pod względem takich

potrzeb.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy stadionu miejskiego wraz z

zapleczem techniczno- socjalnym przy ul Sportowej w Barlinku – Etap I. Wykonawca

przedstawił ofertę na wykonanie dodatkowego ogrodzenia między bramą do sektora

gości a bramą do „Pensjonatu pod sosnami”. Długość 9,5 mb, cena 171 zł/mb ,

wartość brutto – 1.998,75 zł. Ponadto wykonawca przysłał ofertę na bramkę
zamykającą schody do sektora „A” trybun montaż na wniosek użytkownika w cenie

2.800,00zł netto co daje 3.444,00 zł brutto. Burmistrz polecił podjąć negocjacje ze

względu na zbyt duży koszt zamówienia.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą remontu boiska do piłki nożnej przy ul.

Strzeleckiej. Burmistrz polecił wykonać nowe przyłącze energetyczne do

remontowanego boiska. Burmistrz polecił zlecić wykonanie dokumentacji w 2011r,

natomiast wykonanie zadania przewidziane jest na rok 2012.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zmiany nawierzchni ścieżki rowerowej z

Barlinka do Krzynki z kostki betonowej typu polbruk „behaton” na kostkę betonową
typu polbruk „cegła”. Burmistrz nie wyraził zgody na dokonanie powyższej zmiany.
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6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przedłużenia terminu wykonania projektu

dot. zabezpieczenia fundamentu segmentu E w PG Nr 1 do dnia 30 września 2011 r..

Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. naboru wniosków o przyznanie

pomocy w ramach działania „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju”( Małe projekty”

i Odnowa wsi) ogłoszonego przez Stowarzyszenie LGD Lider Pojezierza. Burmistrz

Barlinka podjął decyzję o złożeniu wniosków o dofinansowanie następujących

projektów:

„Przebudowa obiektu budowlanego na świetlicę wiejską w Równie”

„Zagospodarowanie placu rekreacyjnego we wsi Równo”

„Remont połączony z modernizacją szlaków Nordic Walking”

„Budowa małej infrastruktury turystycznej przy szlaku turystycznym z Barlinka do

Krzynki”.

Ponadto Burmistrz polecił rozszerzyć projekt dot. „Przebudowy obiektu budowlanego

na świetlicę wiejską w Równie” o wyposażenie. Specyfikacje i kosztorys wyposażenia

przygotuje RGM.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. dostępnych źródeł środków

pozabużetowych. Burmistrz polecił zorganizować odrębne spotkanie z BOK, RGM

oraz RI celem omówienia sprawy.

9. Burmistrz Barlinka polecił złożyć wniosek o dofinansowanie budowy ulicy Wiśniowej

w ramach NPPDL II etap, w związku z powyższym polecił także  przyśpieszyć
realizację dokumentacji.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą turystyczno- edukacyjną wyjazdu do wiosek

tematycznych Partnerstwa „Razem” z Koszalina :

- Dąbrowa- Wioska Zdrowego Życia

- Iwięcino- Wioska Końca Świata

- Paproty- Wioska Labiryntów Labiryntów i Źródeł

- Podgórki- Wioska Baśni i Zabawy

- Sierakowo Sławieńskie- Wioska Hobbistów

Dla osób i organizacji, które są zainteresowane tworzeniem wsi tematycznych oraz

gospodarstw edukacyjnych wyjazd obejmuje:

*program pobytu w wioskach tematycznych, prezentacja oferty wioski, warsztaty,

spotkanie z mieszkańcami

*przeprowadzenie zajęć pokazujących metodykę tworzeni wsi tematycznej i

gospodarstwa edukacyjnego.

Koszt wyjazdu 1 dniowego to kwota 5.000,00 zł natomiast koszt wyjazdu na 3

dniowego to kwota 12.100,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na wyjazd 1 dniowy,

zaproponował zorganizować w I połowie października wyjazd dla sołtysów,

pracowników UM w/m (RI, RGM), oraz kilku radnych Rady Miejskiej.

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na modernizację boiska przy ul.

Strzeleckiej. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał najkorzystniejszą ofertę firmy

POLCOURT S.A. za cenę 1.627.556,72 zł brutto.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. postępowania przetargowego na

modernizację boiska przy ul. Strzeleckiej. Firma KASZUB złożyła zawiadomienie o
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niezgodnej z treścią ustawy czynnością polegającą na wezwaniu wykonawców Slatex

Europa i Polcourt S.A. do uzupełnienia oferty o wyceniony przedmiar i wnosi o

odrzucenie ofert. Komisja przetargowa uważa, że niema podstaw do odrzucenia ofert.

Burmistrz postanowił odrzucić wniosek.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na pełnienie czynności inspektora nadzoru

na zadaniu Modernizacja boiska przy ul. Strzeleckiej. Wpłynęły 4 oferty. Burmistrz

wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Projekty i Nadzory Budowlane W. Krasowski za

cenę 11.000,00 zł brutto.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy lodowiska przy PG Nr 2 w

Barlinku. Wykonawca „Orlika” Firma Polcourt S.A. poinformowała, iż wykonanie

lodowiska na istniejącym boisku może spowodować uszkodzenie nawierzchni

poliuretanowej a prowadzenie jakichkolwiek prac na boisku spowoduje utratę
gwarancji na wykonany obiekt. Burmistrz polecił wraz z dyrektorem PG Nr 2

przeanalizować możliwość wykonania lodowiska w innym miejscu.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą parkowania samochodów w

pasie zieleni przy ul. Sportowej 4. Burmistrz polecił wykonać nasadzenia aby

zapobiec parkowaniu pojazdów w w/w miejscu.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z raportem prognozowanych oszczędności

wykonanego przez Firmę Open Energy. Zgodnie z zawartą umową firma przedstawiła

raport oszczędności jakie Gmina Barlinek może osiągnąć w roku 2012. Wstępnie jest

to kwota szacowana na 50.000,00 zł. Przetarg na zakup energii planowany jest na II

połowę października 2011r..

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie ogrodzenia przy stacji

uzdatniania wody w Moczydle. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę
najkorzystniejszą firmy Zakład Inżynieryjno Budowlany A. Bulanowski Somin 1, 74-

304 Nowogródek Pomorski za cenę 38.754,43zł .

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania masztu wraz z instalacją
antenową przy BOK. Wykonanie przedmiotowego masztu wymaga pełnej procedury

budowlanej.  Całkowity koszt wykonania zadania to kwota 25.000,00 zł. Burmistrz

polecił przystąpić do realizacji zadania, BOK będzie prowadzącym inwestycje

natomiast RI  przygotuje dokumentację. Burmistrz polecił także wystosować pismo do

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Zachodniopomorskiego z prośbą o wsparcie

finansowe dla w/w inwestycji, oraz pismo do BKK przy BOK z informacją o realizacji

przedmiotowego zadania.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. współpracy barlineckich szkół ze

szkołą w Courrieres. Wystosowane zostało pismo do szkół z terenu Gminy Barlinek z

propozycją podjęcia współpracy ze szkołą w Courrieres. Burmistrz polecił wrócić do

tematu jeżeli żadna szkoła nie wyrazi chęci współpracy. Burmistrz polecił także
wystosować pisma do  szkół z prośbą przedstawienie planu aktywności dot.

współpracy z partnerami zagranicznymi, szczególnie z Prenzlau.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją ul. Żabiej i Podwale. Burmistrz

zaakceptował przedmiotowe rozwiązania i polecił przeanalizować możliwość
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rozszerzenia projektu podstawowego o branżę elektryczną ze względu na konieczność
doświetlenia schodów prowadzących od Przedszkola przy ul Podwale do ul. Górnej.

III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nieodpłatnego przejęcia działki nr

363/17 obr. Równo położonej w m. Lutówko w związku z pismem ANR Oddział

Terenowy w Szczecinie. Na powyższej działce planuje się budowę Strażnicy

Ochotniczej Straży Pożarnej. W związku z nowelizacją ustawy nieruchomości mogą
być przekazywane nieodpłatnie na cele związane z realizacją inwestycji

infrastrukturalnych służących wykonaniu zadań własnych w zakresie wodociągów i

zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych,

utrzymania czystości i porządku oraz urządzeń sanitarnych, wysypisk i

unieszkodliwiania odpadów komunalnych, ochrony zdrowia, pomocy społecznej,

edukacji publicznej, kultury i kultury fizycznej. Przedmiotem nieodpłatnego

przekazania mogą być wyłącznie nieruchomości, które w planie zagospodarowania

lub studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego

przeznaczone są na w/w cele infrastrukturalne. W związku z powyższym Agencja

poinformowała, że nieodpłatne przekazanie w/w działki może nastąpić wyłącznie na

wymienione cele i jedynie w przypadku gdy są one przeznaczone na te cele w studium

lub w palnie. W związku z faktem iż w/w działka w studium przeznaczona jest pod

„tereny podmiejskich zespołów zabudowy” niezbędna byłaby zmiana studium.

Burmistrz polecił aby sprawdzić czy są tereny w Lutówku na których można by

wybudować strażnicę- świetlicę. Burmistrz polecił także poinformować sołtysa, iż
niestety na dzień dzisiejszy nie można przejąć nieodpłatnie terenu od ANR.

Burmistrz Barlinka polecił złożyć wniosek do Skarbnika Barlinka o zabezpieczenie

środków w budżecie na 2012 rok na powyższą inwestycję.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nieodpłatnego przejęcia dz. nr 176 obr.

Dzikowo w m. Pustać. Na powyższej działce planuje się zlokalizowanie placu zabaw

w związku z nowelizacją ustawy nieruchomości mogą być przekazywane nieodpłatnie

na cele związane z realizacją inwestycji infrastrukturalnych służących wykonaniu

zadań własnych w zakresie wodociągów i zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, usuwania

i oczyszczania ścieków komunalnych, utrzymania czystości i porządku oraz urządzeń
sanitarnych, wysypisk i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, ochrony zdrowia,

pomocy społecznej, edukacji publicznej, kultury i kultury fizycznej. Przedmiotem

nieodpłatnego przekazania mogą być wyłącznie nieruchomości, które w planie

zagospodarowania lub studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego przeznaczone są na w/w cele infrastrukturalne. W związku z faktem iż
w/w teren w studium przeznaczony jest pod „tereny podmiejskich zespołów

zabudowy” niezbędna byłaby zmiana studium bądź odpłatne nabycie od ANR. Ze

względu na brak środków na powyższe burmistrz postanowił odstąpić od przejęcia

w/w działki o czym polecił poinformować sołtysa.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wezwaniem do zapłaty w związku z Decyzją SKO

z dnia 18 lipca 2011r. stwierdzającą nieważność decyzji Burmistrza Barlinka

RG.IV.02.2010 oraz polecił wystąpić o opinię w powyższej sprawie do Rady

Prawnego.
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4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na „Oszacowanie wartości nieruchomości

w celu aktualizacji opłat rocznych za użytkowanie wieczyste”. Wpłynęły 2 oferty.

Burmistrz wybrał najkorzystniejszą ofertę firmy „OPUSS” Przedsiębiorstwo

Wielobranżowe Grażyna Molska, ul. Unisławy 13b/3 71-402 Szczecin za cenę
54.000,00 zł brutto

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 127/2011 w sprawie ogłoszenia wykazu

nieruchomości, przeznaczonych do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym

na rzecz dotychczasowych dzierżawców, położonych w obrębie Mostkowo gm.

Barlinek stanowiących własność Gminy Barlinek, administrowanych przez BTBS Sp.

z o. o..

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przedłożenia projektów uchwał do Rady

Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

stanowiących własność Gminy Barlinek w zakresie :

-cz. dz. nr 291/2 obr. 2 B-ek

-cz. dz. nr 287/10 obr. 2 B-ek.

- cz. dz. nr 777/25, 777/34, 777/29 obr 2 B-ek

- cz. dz. nr 272/9

Burmistrz polecił skierować projekty uchwał do Rady Miejskiej natomiast 777/25,

777/34, 777/29 oraz poinformować BTBS Sp. z o.o., że możliwe będzie oddanie

przedmiotowych nieruchomości w dzierżawę po ustanowieniu służebności gruntowej

przez Spółdzielnie Mieszkaniową  „PIAST” na rzecz Gminy Barlinek przez dz. nr

777/30, 777/63 obr. 2 B-ek.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustanowienia służebności gruntowej przez

Spółdzielnie „ PIAST” na rzecz Gminy Barlinek przez dz. nr 777/30 i nr 777/63 ( ob.

2 m. Barlinka). Burmistrz polecił wystosować pismo do SM „Piast” o przedłożenie

umowy na partycypację w kosztach utrzymania dróg położonych na w/w działkach.

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o rozłożenie na raty

zobowiązań w stosunku do gminy Barlinek z tytułu bezumownego korzystania z dz. nr

208/13 ( ob. 2 m. Barlinka) położonej przy ul. Szewskiej z możliwością spłaty

powyższego zadłużenia w kwocie 300,00 zł miesięcznie przy założeniu że odsetki za

nieterminowe płatności zostałyby umorzone. Burmistrz polecił przygotować
nieruchomości do sprzedaży. RF ma uzgodnić sprawę dot. spłaty zobowiązań.

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż części

działki nr 208/17 obr 2 B-ek  będącej własnością Gminy Barlinek z przeznaczeniem

na budowę garażu. Burmistrz po dogłębnej analizie negatywnie rozpatrzył

przedmiotowy wniosek. Dla przedmiotowej działki oraz działek sąsiadujących

przygotowana została koncepcja zagospodarowania terenu, która jest sprzeczna z

inwestycją wnioskodawcy.

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż części

działki nr 208/17 obr. 2 B-ek będącej własnością Gminy Barlinek z przeznaczeniem

na budowę garażu. Burmistrz po dogłębnej analizie negatywnie rozpatrzył

przedmiotowy wniosek. Dla przedmiotowej działki oraz działek sąsiadujących

przygotowana została koncepcja zagospodarowania terenu, która jest sprzeczna z

inwestycją wnioskodawcy.
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11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Firmy ANNDOM Sp. z o. o. o sprzedaż
dz. nr 47 obr. Moczkowo będącej własnością Gminy Barlinek z przeznaczeniem na

poszerzenie drogi dojazdowej wewnętrznej do działek powstałych z podziału dz. nr 49

obr. Moczkowo. Burmistrz wyraził zgodę na sprzedaż działki z ustanowieniem

nieodpłatnej służebności dla Gminy.

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o sprzedaż obiektu

budowlanego położonego na dz. nr 119 w m. Równo użytkowanego jako garaż.
Burmistrz rozpatrzył negatywnie przedmiotowy wniosek. Należy uregulować stan

prawny korzystania z obiektu, poprzez zawarcie umowy dzierżawy z zarządcą
nieruchomości –BTBS Sp. z o. o oraz obciążyć za bezumowne korzystanie z obiektu

za okres 3 lat wstecz.. Po uregulowaniu stanu prawnego, wniosek zostanie ponownie

przeanalizowany.

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o stanie Gminy Barlinek oraz

perspektywami rozwoju w aspekcie pozyskiwania nowych inwestorów w 2011 roku i

polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m.

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą oddania do utrzymania stadionu miejskiego

w Barlinku. Po zakończeniu inwestycji i przekazaniu obiektu do Referatu RG,

burmistrz polecił zawrzeć porozumienie z MKS Pogoń na gospodarowanie obiektem

w okresie do końca 2011 roku lub do czasu rozstrzygnięcia przetargu na usługę
polegającą na gospodarowaniem stadionem miejskim. Przetarg zostanie

zorganizowany przy współpracy z RI.

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ubezpieczenia mienia komunalnego Gminy

Barlinek. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie dnia 11.10.2011r. z

przedstawicielem Towarzystwa Ubezpieczeniowego Warta i Concordia celem

omówienia oferty ubezpieczeniowej.

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyznaczenia osoby do kontaktu z

Aglomeracją Gorzów Wlkp. Burmistrz wyznaczył Kierownika Referatu RG do

kontaktu w w/w sprawach.

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o rozłożenie na

10 rat ustalonej opłaty adiacenckiej wskutek podziału dz. nr 63/14 obr. Osina. Kwota

opłaty adiacenckiej wynosi 8.246,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na rozłożenie na 10

rat rocznych.

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą gospodarowania działką nr 197/9 obr.

Barlinek. Bek odpowiedzi na pismo RG.IV.6847.5.2011 w sprawie ustanowienia

nieodpłatnej służebności polegającej na prawie przechodu i przejazdu przez

każdoczesnego właściciela działki nr 197/9 obr. 2 Barlinek SM „Piast” twierdzi iż ta
propozycja jest zbieżna z interesami Spółdzielni. Nie mniej jednak Zarząd Spółdzielni

skieruje sprawę do rozpatrzenia przez Radę Nadzorczą. Spółdzielnia przedstawiła

także propozycję zagospodarowania działki nr 197/9 a także części dz. nr 197/8.

Jednocześnie BTBS Sp. z o. o.  zwróciło się z prośbą o rozważenie możliwości

wybudowania stanowisk parkingowych na działce nr 197/9.  Burmistrz polecił
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zorganizować spotkanie z BTBS Sp. z o. o. i  SM „Piast” dnia 07.10.2011r.  celem

omówienia sposobu zagospodarowania w/w terenów.

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą obniżenia stawki czynszowej z tytułu

dzierżawy części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów 695/1 ( obr. 2 m.

Barlinka) o pow. 170,00 m
2
 z przeznaczeniem na ogródek konsumpcyjny. Z uwagi na

prowadzone prace inwestycyjne na ul. Sportowej burmistrz postanowił zwolnić
wnioskodawcę z czynszu dzierżawnego za okres od 01 sierpnia 2011r. do dnia

stwierdzenia możliwości korzystania z dzierżawionej nieruchomości. Burmistrz

polecił RG kontrolować nieruchomość celem sprawdzania jej stanu, oraz uzgodnić z
RI i PW-K „Płonia” termin uprzątnięcia terenu dz. nr 695/1 ob. 2 B-ek.

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją w sprawie rozstrzygnięcia przetargu

ustnego nieograniczonego na dzierżawę nieruchomości ozn. nr 151/13 ( ob.

Mostkowo). Przedmiotowy przetarg zakończył się z wynikiem negatywnym z uwagi

na brak chętnych. Burmistrz polecił nie ogłaszać kolejnego przetargu na dzierżawę
w/w nieruchomości.

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem  BTBS Sp. z o.o. o przedłożenie

projektu uchwały do Rady Miejskiej w Barlinku w sprawie wyrażenia zgody na

wydzierżawienia na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym nieruchomości ozn.

nr 770/2 ( ob.2 m. Barlinka) przy ul. 31 – go Stycznia 18. Burmistrz wyraził zgodę na

powyższe, polecił skierować projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m.

22. Burmistrz Barlinka wydał Zarządzenie Nr 135/2011 w sprawie ogłoszenia wykazu

nieruchomości , przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej dz.

nr  237/33  o pow. 36 m
2
 ( ob. 1 m. Barlinek) na osiedlu Górny Taras  na rzecz ENEA

Sp. z o.o.

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK o wyrażenie zgody na zezwolenia

na zorganizowanie handlu zniczami i kwiatami w dniach 29.10.2011 r. – 02.11.2011 r.

na terenie parku przy ulicy Gorzowskiej w Barlinku z propozycją ustawienia

stanowisk handlowych wg załączonego szkicu, dowozem samochodami do 3,5 tony

od strony parkingu po byłym NETTO. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

24. Burmistrz  Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie zbycia

działki gruntu nr  338/4 obr. Moczkowo po pierwszym przetargu zakończonym

wynikiem negatywnym. Burmistrz polecił zorganizować drugi  przetarg, cena

wywoławcza pozostaje bez zmian z pierwszego przetargu.

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie zbycia

lokali mieszkalnych znajdujących się w budynku przy ul. Niepodległości 30 w

Barlinku. Uchwałą nr XXXV/266/2005 z dnia 31 marca 2005r Rada Miejska wyraziła

zgodę na zbycie w/w lokali. BTBS Sp. z o.o. informowała pismem o postępującej

dekapitalizacji budynku i występującego zagrożenia wraz z wnioskiem o

wykwaterowanie lokatorów budynku. Najemcy lokalu mieszkalnego przy ul.

Niepodległości 30 zostali zakwalifikowani do otrzymania lokali zamiennych i

umieszczeni na w rejestrze osób zakwalifikowanych do najmu. We wspólnocie

nieuregulowane są udziały w związku z rozbudowa jednego z lokali. Burmistrz polecił

prowadzić proces zbycia przedmiotowych lokali.
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IV.      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą  dot.  rozpoczęcia zabudowy działki gruntu

oznaczonej symbolem 7MW/U i możliwości doprowadzenia sieci wodociągowej oraz

kanalizacji sanitarnej i deszczowej. Burmistrz polecił BTBS podjąć analizę odnośnie

innych  możliwości wykonania w/w zadania, oszacować koszty i spróbować je
zminimalizować. Burmistrz polecił także przeanalizować możliwość zrealizowania

zadania w I etapie inwestycji.

Burmistrz Barlinka zapoznał się ze  sprawą realizacji zadania „Budowa kanalizacji

deszczowej na osiedlu „Górny Taras”, stanem realizacji projektu wod.-kan.

aglomeracji Barlinek oraz informacją dot. uporządkowania aportu spółki PW-K

„Płonia”.

Sieci wodociągowo- kanalizacyjne będące w ewidencji Gminy Barlinek przekazane

zostaną w eksploatację spółce w formie umowy dzierżawy na okres 3 lat.

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą wykonania nowych tablic

informacyjnych na terenach Sołeckich w 2012 roku. Związane jest to z

zabezpieczeniem kwoty 19.000,00 zł w budżecie na 2012 rok, koszt wykonania jednej

tablicy informacyjnej wraz z montażem kształtuje się w kwocie około 1.500,00 zł

brutto z czego sołectwa w swoich budżetach funduszu sołeckiego na 2012 rok

zaplanują kwotę 500,00 zł. Łączny koszt wykonania 19 tablic informacyjnych dla

Sołectw wyniesie 28.500,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uzgodnienia nowej lokalizacji terenu –

dz. nr 129/11 przeznaczonej pod budowę placu zabaw w ramach konkursu Nivea przy

ul. Podwale. Burmistrz zaakceptował powyższe.

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BOK o przejęcie w administrowanie

placu zabaw przy ECS przy ul. Leśnej. Burmistrz Barlinka polecił RGM zorganizować
spotkanie z Dyrektorem BOK celem ustalenia szczegółów.

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na wykonanie wiaty rekreacyjnej w m.

Rychnów w ramach Funduszu Sołeckiego. Wpłynęła 1 oferta firmy PHU S.

Fijałkowski Barlinek  za cenę 15.000,00 zł brutto. Kwota na to zadanie po odliczeniu

kosztów wykonania projektu budowlanego wynosi 10.455,00 zł. Burmistrz polecił

podjąć negocjacje ze względu na ograniczone środki na przedmiotowe zadanie.

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Fundacji Przyjaciele Czterech Łap z prośbą
o przyznanie dodatkowych środków finansowych na kontynuowanie zabiegów

sterylizacji i kastracji kotów z terenu Barlinka.  Burmistrz pozytywnie rozpatrzył

powyższy wniosek, przyznał kwotę 500,00 zł.

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów w sprawie

wykorzystania środków z wynajmu Świetlicy Wiejskiej w Rychnowie na budowę
wiaty rekreacyjnej. Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek, wpływy

z tytułu wynajmu świetlicy są ogólnymi dochodami budżetu gminy i to Rada Miejska

na podstawie podjętej uchwały może określić, na jaki cel w/w dochody zostaną
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przeznaczone w budżecie. Burmistrz polecił zabezpieczyć w budżecie na rok 2012

brakującą kwotę 1.845,00 zł na pokrycie kosztów montażu wiaty.

8. Burmistrz Barlinka polecił RGM wystosować pismo do Sołtysa Sołectwa Rychnowa z

inf. iż  „Małe Przedszkole w Rychnowie” boryka się z problemem stanu technicznego

podłogi celem zaangażowania się w w/w sprawę.

9. Burmistrz Barlinka polecił RGM dokonać przeglądu miejsc pamięci w Gminie

Barlinek celem uporządkowania terenów wokół pomników wojennych lub wykonania

nasadzeń.

10. Burmistrz Barlinka polecił RGM zorganizować spotkanie z BTBS Sp. z o.o. oraz

współwłaścicielami WM Rynek 9.

V.    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych:

1. Burmistrz Barlinka polecił do zakresu obowiązków KW dopisać koordynację nad

Kontrolą Zarządczą

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności Barlineckiego

Ośrodka Kultury od dnia 1 października 2010r. do dnia 30 września 2011r.. Burmistrz

zaakceptował powyższe sprawozdanie i polecił przedłożyć do Rady Miejskiej w/m

jako temat październikowej sesji, zgodnie z planem pracy Rady Miejskiej na 2011 rok.

VI.     W zakresie spraw oświaty i  sportu:

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia „W rękach Młodych

Przyszłość Rychnowa” z prośbą o pomoc finansową dot. wymiany starej podłogi w

przedszkolu. Burmistrz na spotkaniu z przedstawicielem stowarzyszenia polecił

przygotować kosztorys wymiany podłogi. Burmistrz przeanalizuje powyższą sprawę
ponownie po przedłożeniu kosztorysu.

2. Burmistrz Barlinka polecił ROS do dnia 15 października przygotować informacje dot.

wszystkich zawartych umów na ochronę obiektów oświatowych z terenu Gminy

Barlinek ( z kim , na jaki okres, koszt).

3. Burmistrz Barlinka z okazji Dnia Edukacji Narodowej przyznał 11 nagród dla

Dyrektorów i Nauczycieli ze Szkół i Placówek Oświatowych Gminy Barlinek.

Nagroda przyznana jest za całokształt pracy dydaktyczno- wychowawczej i

opiekuńczej na rzecz placówki.

VII. W zakresie spraw OPS :

1. Burmistrz Barlinka poprzez podjęcie działań OPS w Barlinku zapoznał się z

informacją dot. sytuacji finansowej i życiowej mieszkańca Lutówka. W związku z

zamiarem udzielenia pomocy mieszkańcowi  burmistrz zobowiązał  OPS o

przedłożenie informacji dot. ustaleń jakie zapadły po spotkaniu z mieszkańcem.
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2. Burmistrz Barlinka polecił Kierownikowi OPS w Barlinku zorganizować spotkanie

przy udziale PUP, Fundacji TPP celem podjęcia działań mających na celu

zmniejszenie trwałego bezrobocia w Gminie Barlinek.

VIII.   W zakresie spraw KW :

1. Burmistrz Barlinka po wniesieniu uwag do projektu zarządzenia wydał Zarządzenie

Nr 122/2011 w sprawie funkcjonowania i dokumentowania kontroli zarządczej w

Urzędzie Miejskim w Barlinku i jednostkach organizacyjnych Gminy.

IX.   W zakresie spraw OC :

1. Przeprowadzone zostało szkolenie obronne kadry kierowniczej UM w Barlinku.
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W okresie od dnia 21 września 2011r. do dnia 18 października 2011r. Burmistrz Barlinka

wydał następujące zarządzenia :

Lp. Nr

Zarządzenia

W sprawie Data Uwagi

1. 124/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych

Gminy Barlinek na 2011 rok.

19.09.2011 RF.I.

2. 125/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

20.09.2011 RF.I.

3. 126/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych

Gminy Barlinek na 2011 rok.

20.09.2011 RF.I.

4. 127/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości,

przeznaczonych do oddania w dzierżawę w

trybie bezprzetargowym na rzecz

dotychczasowych dzierżawców, położonych

w obrębie Mostkowo gm. Barlinek,

stanowiących własność Gminy Barlinek,

administrowanych przez Barlineckie

Towarzystwo Budownictwa Społecznego w

Barlinku Sp. z o. o..

30.09.2011 RG.VI.

5. 128/2011 Podania do publicznej wiadomości wykazu

nieruchomości przeznaczonych do

sprzedaży.

30.09.2011 RGM.II.

6. 129/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych

Gminy Barlinek na 2011 rok.

03.10.2011 RF.I.

7. 130/2011 Odwołania członków ze składów

obwodowych komisji wyborczych nr 8 i 9

powołanych w celu przeprowadzenia

wyborów do Sejmu RP i Senatu RP,

zarządzonych na dzień 9 października 2011

roku.

05.10.2011 Sekretarz

Barlinka

8. 131/2011 Uzupełnienia składów obwodowych komisji

wyborczych nr 7, 8 i 9 powołanych w celu

przeprowadzenia wyborów do Sejmu RP i do

Senatu RP, zarządzonych na dzień 9

października 2011 roku.

05.10.2011 Sekretarz

Barlinka

9. 132/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

30.09.2011 RF.I.

10. 133/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych

Gminy Barlinek na 2011 rok.

30.09.2011 RF.I.

11. 134/2011 Odwołania członków ze składów komisji

wyborczych nr 7 i 8 powołanych w celu

przeprowadzenia wyborów do Sejmu RP i do

Senatu RP, zarządzonych na dzień 09

października 2011 roku.

05.10.2011 Sekretarz

Barlinka

12. 135/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości,

przeznaczonej  do oddania w dzierżawę w

drodze bezprzetargowej na rzecz Enea

Operator Sp. z o. o. staniwącej własność

06.10.2011 RG.VI.
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Gminy Barlinek.

13. 136/2011 Planów finansowych jednostek budżetowych

Gminy Barlinek na 2011 rok.

06.10.2011 Skarbnik

Barlinka

14. 137/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

06.10.2011 Skarbnik

Barlinka

15. 138/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

30.09.2011 RF.I.

16. 139/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

30.09.2011 RF.I.

17. 140/2011 Ogłoszenia wykazu nieruchomości,

przeznaczonej do oddania w dzierżawę w

drodze bezprzetargowej, stanowiącej

własność Gminy Barlinek.

10.10.2011 RG.VI.

18. 141/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2011

rok.

30.09.2011 RF.I.

19. 142/2011 Wyznaczenia dnia dodatkowo wolnego od

pracy w 2011 roku w Urzędzie Miejskim w

Barlinku.

13.10.2011 Sekretarz

Barlinka

20. 143/2011 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2010

rok.

30.09.2011 Skarbnik

Barlinka

21. 144/2011 Wykazu nieruchomości przeznaczonych do

oddania w dzierżawę w trybie

bezprzetargowym , położnych w obrębie 1 i

2  m. Barlinka, stanowiących własność
Gminy Barlinek, administrowanych przez

BTBS Sp. z o.o.

13.10.2011r. RG.VI.
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka

w okresie międzysesyjnym.

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek.

Odbyły się następujące spotkania:

1.   Została zakończona modernizacja i otwarto pomieszczenia ECS przy ul. Podwale i

Leśnej.

2. Spotkano się z Prezesem Zachodniej Izby Gospodarczej w sprawie nawiązania

współpracy ze środowiskiem gospodarczym z Barlinka.

3. Gościliśmy delegację ze Schneverdingen, rozmowy dotyczyły współpracy

towarzystw polsko-  niemieckich z obu gmin.

4. Spotkano się z przedstawicielem Firmy 2Morrow International w sprawie budowy

elektrowni solarnych na terenie Gminy Barlinek oraz obniżenia zużycia energii w

budynkach oświatowych.

5. Podpisano Porozumienie o współpracy Miast i Gmin Aglomeracji Gorzów Wlkp.

6. Odbył się Dzień bez Samochodu w połączeniu z akcją Zachowaj Trzeźwy Umysł

którego organizatorem była SP Nr 1.

7. Odbyło się Walne Zebranie Stowarzyszenia Lider Pojezierza na którym podjęto
uchwałę o zwiększeniu składki członkowskiej wpłacanej przez Gminę Barlinek.

8. Spotkano się z Dyrektorem biura w Locknitz w sprawie rozliczenia i zakończenia

projektu Europejskiego Centrum Spotkań.
9. Odbyło się spotkanie z udziałem Pana J. Bitla, Państwa Siig oraz Spółką PW-K

„Płonia” w sprawie budowy sieci kanalizacyjnej obiektów będących ich

własnością.
10. Odbyły się XXXII Biegi Leśne.

11. Odbyło się uroczyste otwarcie Stadionu Miejskiego im. Bronisława Bagińskiego w

Barlinku.

12. W Urzędzie Miejskim odbył się cykl spotkań z firmami budowlanymi nt. wspólnej

realizacji z BTBS Sp. z o.o. budowy budynków mieszkalnych na Górnym Tarasie.

13. Z projektantem ul. Wiśniowej został uzgodniony tryb zakończenia prac nad

projektem w celu złożenia wniosku o dofinansowanie.

14. 5 października odbyło się uroczyste otwarcie wspólnej inwestycji z Zarządem

Dróg Wojewódzkich drogi Nr 156 na odcinku Wiewiórki- Barlinek.

15. Odbyło się spotkanie SM „Piast” z udziałem BTBS Sp. z o. o. w sprawie

wspólnego zagospodarowania terenów pomiędzy  ul. Wylotową i  Wodną.
16. Spotkano się z firmami ubezpieczeniowymi w celu przeanalizowania ich ofert na

ubezpieczenie majątku gminnego.

17. Uczestniczono w uroczystym otwarciu instalacji do produkcji paliwa

alternatywnego, której inwestorem jest Firma Eko-Myśł.
18. Odbyła się Uroczysta Akademia z okazji Dnia Edukacji Narodowej oraz 20- lecia

SP Nr 4 w Barlinku.

19. Odbyło się spotkanie z MKS „Pogoń” w sprawie zasad gospodarowania

Stadionem Miejskim.

20. W Urzędzie Miejskim w/m odbyły się spotkania : 

- z przedstawicielami środowisk emeryckich i Prezesem Uniwersytetu

III Wieku w Gorzowie Wlkp. nt. utworzenia takiej placówki w Barlinku.

- z przedstawicielami samorządów uczniowskich nt. utworzenia
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Młodzieżowej Rady w Barlinku.

- z inwestorami budowy fermy norek w Jarząbkach w celu

omówienia zebranej dokumentacji niezbędnej do wydania decyzji środowiskowej.

21. Odbyło się zebranie wiejskie w Sołectwie Dziedzice.

22. W ECS odbyła się konferencja poświęcona Historii Polski finansowana z Projektu

Comenius.  W konferencji wzięli udział przedstawiciele szkół z Francji i Szwecji.

Organizatorem był ZSP Nr 1 w Barlinku.


